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PROTOKÓŁ  Nr 3/11 
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 31 maja 2011 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Wietoszko Wiesława, Przewodniczący Komisji 
2. Derehajło Teresa, członek komisji 
3. Jakubowski Karol, członek komisji 
4. Zienczuk Leszek, członek komisji 
5. Rzepniewski Paweł, członek komisji 
6. Stanisław Derehajło, Wójt  Gminy 
7. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy, 
8. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 
9. Kolejkowicz Mirosłąw, pracownik U.G. 

               Pani  Wiesława Wietoszko Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godz. 
1000 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Boćki.                      
Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, 
obrady są prawomocne. Zwróciła się z zapytaniem czy wszyscy  są zapoznani z treścią 
protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca przegłosowała przyjęcie protokołu, który przyjęto jednogłośnie. 
Tematem posiedzenia były następujące sprawy: 

1. Informacja nt stopnia przygotowań do realizacji oraz realizacja zadań inwestycyjnych 
przyjętych do wykonania w 2011 roku 

2. Rozpatrzenie materiałów na Sesję Rady Gminy 
3.    Sprawy różne 

ad pkt 1 
W tym temacie głos zabrali Pan Wójt Gminy i Pan Mirosław Kolejkowicz inspektor ds. 
inwestycji, poinformowali radnych o przebiegu realizacji następujących inwestycji: 
− rozbudowa z przebudową hydroforni w Boćkach ( obecnie jest w toku) 
− budowa oczyszczalni przydomowych (od miesiąca czerwca gospodarstwa które zgłosiły 

potrzebę budowy oczyszczalni, będzie odwiedzał projektant w celu uzgodnienia i 
opracowania dokumentacji, w roku bieżącym wykona się dokumentacje a w przyszłym 
przystąpi do budowy 

− budowa kolektorów słonecznych (postępowanie podobnie jak z oczyszczalniami 
przydomowymi) 

− usuwanie azbestu - eternitu ( są przydzielone środki pieniężne, w miesiącu czerwcu 
ogłoszony będzie przetarg na wykonawcę, koszty związane z usunięciem azbestu ponosi 
gmina, później po wykonaniu zadania zostaną zwrócone z projektu) 

− w najbliższych dniach ogłoszony będzie przetarg na remont trzech odcinków dróg 
gminnych Mołoczki - Śnieżki, Piotrowo Trojany - Siekluki, i drogi rolniczej w obrębie 
wsi Śnieżki o łącznej długości 1,6 km  realizowany w ramach usuwania skutków klęsk 
żywiołowych 

− przedłuża się remont ulicy we wsi Krasna Wieś z powodu zgłaszanych odwołań przez 
mieszkańców 

 ad pkt 2 
Omówiono następujące projekty uchwał na VI Sesję Rady Gminy: 

− w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok 
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− w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2010 rok 

− w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na funkcjonowanie 
Komendy Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim 

− w sprawie wprowadzenia zmian do WPF 
− w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r 
− w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 
− w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie w gminie Boćki na lata 2011-2015 
− w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krasna Wieś, Olszewo, 

Starowieś 
Do niniejszych projektów uchwał Radni uwag nie zgłosili. 
ad pkt 3 
Pan Wójt poinformował radnych o następujących sprawach; 
- sprzedano plac (doły) po GS przy ulicy Bielskiej, 
- Starostwo proponuje  nieodpłatne przekazanie dla gminy budynku po Posterunku Policji,  w 
budynku są 3 mieszkania i pomieszczenia biurowe, w których można by było umieścić 
archiwum, 
- plac zabudowany budynkiem "wodomistrzówki " przy ulicy Grunwaldzkiej, planuje się 
podzielić na mniejsze place i sprzedać, a pieniądze przeznaczyć na remont budynku po Szkole 
Podstawowej w Wiercieniu  z przeznaczeniem na lokale zastępcze i  mieszkania socjalne. 
- radni jeździli na największą w Polsce fermę wiatrową 
- budynek po szkole podstawowej w Wojtkach jest podstawiony do sprzedaży, ogłoszono 
przetarg na dzień 5 lipca 2011 r, wyceniono na kwotę 145 tys zł. 
- Veolia w dalszym ciągu jest zainteresowana i będzie budowała elektrownie wiatrowe na 
naszej gminie. 
- poinformowano radnych, że na dzień 15 czerwca br planowane są obrady Sesji Rady Gminy 
Pan Leszek Zienczuk prosił o wykonanie odwodnienia we wsi Dziecinne. 
Pan Kolejkowicz Mirosław odpowiedział, że odwodnienie było zrobione, ale mieszkańcy 
sami zasypali rowy bo były im niewygodne. 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 
Protokółował: 
Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 
Wiesława Wietoszko 


